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Abstract (en)
The method involves positioning a label (3) on a sub-area of a plastic film-molded part (1) of a blister package. The label is provided with a coating
(4) made of a material that sticks by energy supply i.e. heat supply. The sticking effect of the coating is activated by the energy supply after the
positioning of the label, and the label is pressed at the molded part during the activation of the sticking effect of the coating. The molded part is
cooled and/or maintained in a room temperature. Independent claims are also included for the following: (1) a device for attaching a label to a blister
package (2) a blister package comprising a three-dimensional shaped plastic film-molded part.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Anbringen eines Labels (3) auf einer Blister-Verpackung, wobei zumindest auf einer Teilfläche des
Kunststofffolien-Formteils (1) ein Label (3) positioniert wird, das mit einer Beschichtung (4) versehen ist, die aus einem Material besteht, das durch
Energiezufuhr, insbesondere Wärmezufuhr, haftend wird, worauf nach dem Positionieren des Labels (3) auf dem Formteil (1) die Haftwirkung der
Beschichtung durch Energiezufuhr aktiviert wird, während das Label (3) an dem Formteil (1) angedrückt wird.
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